
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 3. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 3.4.2024 se uskutečnilo 3. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 3.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:40 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15:10 

hod.),  Jaroslav Hrdlička, Mgr.Bc. Hana Žáková, Zdeňka Batíková, Mgr. Eva 

Plhová (od 15:10 hod.) 

Omluveni :   

Nepřítomni :  

Hosté:   

xxxxxxxxxx – Povodí Ohře, státní podnik, xxxxxxxxxxxxxxxxxx 

Ing. Stanislav Průša – vedoucí odboru životního prostředí Magistrátu města Karlovy Vary 

 

 

Program :              

1. Zahájení 
2.Schválení programu jednání 
3.Povodí Ohře, státní podnik – aktuální situace 
4.Problematika povodňových pytlů 
5.Různé 
 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění navrženého 

programu jednání.  Současně uvedl, že na žádost Ing. Průši bude bod Problematika 

povodňových pytlů stažen a přesunut na příští jednání komise.  
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 3. 

jednání s tím, že byl vyškrtnut plánovaný bod č. 4 Problematika povodňových 

pytlů.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  Zdeňka Batíková, 

Mgr.Bc. Hana Žáková 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová,  Mgr. Vladimír Melichar 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3. Povodí Ohře, státní podnik – aktuální situace 

 
Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše se slova ujal xxxxxxxxxxx. V krátkosti seznámil 

členy komise s činností Povodí Ohře, státního podniku. Zde zmínil mimo jiné také 

problematiku povodňových stavů. Následně pak proběhla velmi obsáhlá diskuse, kdy 

XXXXXXXXXX průběžně odpovídal na dotazy. Byla diskutována např. problematika úklidu 

podél vodních toků, odstraňování dřevin, velmi obšírně pak otázka kvality vody, čerpání 

vody z řeky Rolava do koupaliště Rolava, monitoring výpustí odpadů do vodních toků, 

znečištění Chodovského potoka v rámci těžby kaolinu, aktuálnost informací na webu 

Povodí Ohře, s.p., most přes řeku Ohři na meandru v Tuhnicích, plánovaná akce čištění 

okolí řeky Ohře dne 6.4.2024, zadržování vody v krajině či invazní rostliny.  

V závěru poděkoval předseda komise Ing. Vinš  xxxxxxxxxxx za jeho výklad.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

4.Různé 

 

4.1. Karlovy Vary – Tuhnice (bývalý objekt nábytku) – ubytovna – nepořádek v 

okolí 

 

Paní Batíková upozornila, že v okolí ubytovny v Karlových Varech – Tuhnicích (bývalý 

objekt nábytku) je velký nepořádek. Dotázala se, zda má provozovatel zajištěný 

dostatečný počet nádob na komunální odpad. Vedoucí odboru životního prostředí 

Ing.Průša s s paní Batíkovou domluvil, že mu zašle podrobné informace a on celou situaci 

prověří.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  
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4.2. Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, p.o. – vize  

 

 

RNDr. Růžička upozornil, že v rámci jednání komise v únoru 2023 bylo při projednávání 

bodu, který se týkal Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, p.o. přijato usnesení, které 

žádalo ředitele této organizace Ing. Bc. Stanislava Dvořáka, Ph.D. o zpracování vize 

(krátko, středně i dlouhodobé cíle) směřování jím řízené organizace. Tehdy Ing. Bc. 

Stanislav Dvořák, Ph.D. uvedl, že vidí její zpracování do konce roku 2023.  Zatím ale tato 

vize komisi k projednání nebyla předložena.  

Ing. Vinš uvedl, že Ing. Bc. Dvořák, Ph.D. byl osloven se žádostí o účast na jednání 

komise. On se ale z pracovních důvodů omluvil s tím, že se rád komise zúčastní na 

podzim tohoto roku.  

V rámci krátké diskuse se členové shodli, že představení vize směřování Lázeňských lesů 

a parků Karlovy Vary, p.o. je prioritní záležitost a nelze jí odložit o další cca půl roku.  

 

 

 

Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů trvá na předložení koncepce 

dlouhodobého rozvoje Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, p.o. a pověřuje 

svého předsedu Ing. Vinše k jednání s jejím ředitelem s cílem předložení tohoto 

materiálu pro jednání komise.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  

Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová,  Zdeňka Batíková 

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:   

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

4.3. Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, p.o. – veřejný prostor 

 

RNDr. Růžička informoval, že v oboře za Linhartem v rámci lázeňských lesů byla 

instalována Lázeňskými lesy a parky Karlovy Vary, p.o. socha V.I.Lenina.  Tento fakt 

považuje RNDr. Růžička vzhledem k jeho minulosti za krajně nevhodný a to jak 

v historickém kontextu, tak ale i vzhledem k dnešní situaci.  

V rámci diskuse byly vzneseny otázky, zda šlo o iniciativu této organizace nebo zda toto 

bylo projednáno vedením města. Současně bylo také zmíněno, že samotná instalace 

sochy musela stát nemalé finanční prostředky.   
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Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů nesouhlasí s umístěním 

skulptury V.I.Lenina ve veřejném prostoru města Karlovy Vary a doporučuje 

Radě města Karlovy Vary zajistit její okamžité odstranění.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička,  Mgr.Bc. Hana 

Žáková,  Zdeňka Batíková 

proti:   -     zdržel se:  Jaroslav Hrdlička,  Mgr. Eva Plhová   nehlasoval: -     

nepřítomen:   

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

 

 

 

 

3.4.2024 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

 

 

 

„Osobní údaj byl v souladu se zněním zákona č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, anonymizován. Anonymizovaný údaj je 

v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 

přístupný k nahlédnutí na Magistrátu města Karlovy Vary“ 

 


